
Treść interpelacji radnego Ludwika Rakowskiego  
w sprawie możliwości objęcia udziałów w spółce Szybka Kolej Miejska  
Sp. z o.o. 
 

Szybka Kolej Miejska Sp. z o.o. jest samorządowym przewoźnikiem kolejowym i jednym z 
ważniejszych elementów Warszawskiego Transportu Publicznego. Świadczy usługi 
transportu pasażerskiego w ramach aglomeracji warszawskiej, na liniach zarządzanych 
przez PKP Polskie Linie Kolejowe SA.  

Mając na uwadze, że województwo mazowieckie jest właścicielem spółki Koleje 
Mazowieckie świadczącej usługi tego samego rodzaju, zwracam się do Pana Marszałka z 
prośbą o udzielenie informacji czy Zarząd Województwa Mazowieckiego rozważał lub 
rozważa możliwość objęcia przez Samorząd Województwa Mazowieckiego udziałów w SKM.  

Jednocześnie uprzejmie proszę o informację, czy rozwiązanie takie mogłoby poprawić ofertę 
pasażerskich przewozów kolejowych dla mieszkańców Mazowsza, w szczególności 
aglomeracji warszawskiej i sprawić, że większa liczba pasażerów wybierze transport 
szynowy zamiast indywidualnego transportu samochodowego. 


